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Številka:    900-18/2023- - 401102 
Datum:      20. 12. 2023 
 
 
ZADEVA: Dobesedni zapisnik 10. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  
                 dne 20.12.2023 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj.  
 
 
Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Lep dober dan vsem skupaj. Bi samo prosil, če lahko vstanete. Spoštovane svetnice in svetniki. V začetku 
decembra se je za vedno poslovil Peter Orehar, ki je v obdobju od novembra 1992 do lokalnih volitev 1994 
opravljal funkcijo predsednika Izvršnega sveta skupščine občine Kranj. V obdobju 1994 do 2002 je bil dva 
mandata tudi svetnik Mestne občine Kranj. Rojen v šestčlanski družini se je že v mladih letih izkazal v 
gradbeništvu, kar je močno zaznamovalo njegovo kariero in osebnost. Po zaključku študija gradbeništva in 
varstva pri delu je deloval v kranjskem podjetju Projekt, kasneje preimenovanem v Gradbinec. Vrsto let je 
poučeval bodoče gradbenike in za svoje dolgoletno strokovno delo prejel Kavčičevo nagrado za dosežke na 
področju gradbeništva. V politiko je vstopil po prvih demokratičnih volitvah leta 1990, kjer je igral pomembno 
vlogo na področjih gospodarskih zadev, infrastrukture in civilne zaščite. Leta 1992 je prevzel vodenje izvršnega 
sveta, igral ključno vlogo pri preobrazbi lokalne samouprave v organizacijsko obliko, kot jo poznamo danes. 
Sodelavci in politični sopotniki so ga opisovali kot človeka širokih nazorov, strpnega, ne konfliktnega in uspešnega 
pri izvajanju nalog. V procesu osamosvajanja in političnem življenju je imel vidno vlogo v stranki Krščanskih 
demokratov in bil ponosen na svoj status veterana vojne za Slovenijo. Po vrnitvi na strokovno področje je do 
upokojitve leta 2010 deloval kot namestnik direktorja Družbe za državne ceste, kjer je imel ključno vlogo pri 
večjih državnih infrastrukturnih projektih, vključno z izgradnjo avtocestnega omrežja. Tudi desetletje po 
upokojitvi, je ostal aktiven na področju gradbeništva kot sodni izvedenec za gradbeništvo in varstvo pri delu. Vse 
do svoje smrti je bil zvest član župnijskega zbora v Predosljah. Petra Oreharja bomo ohranili v spoštljivem 
spominu. V imenu Mestne občine Kranj družini izrekamo iskreno sožalje. Prosim vas, da v spomin na nekdanjega 
predsednika izvršnega sveta skupščine občine Kranj Petra Oreharja sejo začnemo z minuto tišine. Naj počiva v 
miru, slava mu. Dober dan še enkrat vsem skupaj. Evo, zadnja seja leta 1923..., 2023, se opravičujem. Danes je 
20. december, ura je 16.05, 10. redna seja mestnega sveta Mestne občine Kranj, se nahajamo v sobi številka 16. 
Svojo prisotnost so opravičili Janez Černe, Bojan Homan in pa Neven Polajnar. Najavo, kar se tiče pa novinarjev, 
je pa najavil Simon Šubic, Gorenjski glas. Ugotavljamo prisotnost vas vseh, ki ste tukaj ,da vidimo, če smo 
sklepčni. Prosim, če svojo prisotnost potrdite. Gašperju vidim, da ne dela. Gašper? Da vidimo, če vsem dela. Ok, 
vidim, da vsem dela. V redu, hvala lepa. 27 prisotnih, tako da ugotavljam, da je 10. seja mestnega sveta sklepčna. 
Dobili ste nekaj gradiv na mizo, in sicer poročilo o izvršitvi sklepov devete seje mestnega sveta, potem seznam 
sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami. Lahko povem, da smo v ponedeljek imeli sosvet za krajevne 
skupnosti, ki je obravnaval današnje gradivo in ni imel pripomb nanj. Dobili ste tudi odgovore na svetniška 
vprašanja in pa še to, da se točka kadrovske zadeve umakne z dnevnega reda, saj ni bilo posredovanje nobene 
zadeve. Ostale točke dnevnega reda se preštevilčijo. Odpiram razpravo na dnevni red. Prosim? Saša, prosim.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Jaz bi tukaj samo rada podala pobudo na začetku. Imam podpisano, in sicer to, kar smo na 
prejšnji seji že govoril za vzpostavitev in začetek slikovnega snemanja sej mestnega sveta ter neposredni prenos 
sej, tako da bi jaz prosila, da se ta moja pobuda da na glasovanje in da se to začne izvajati, ker v nasprotnem 
primeru menim, da je to grob poseg oziroma kršenje poslovnika mestnega sveta, tako da bi prosila da se ta 
pobuda da na glasovanje. 
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Če bi lahko sam prebrala, prosim.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Na podlagi 27. člena Poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj je v 1. odstavku točno opredeljeno, da se 
seje mestnega sveta snemajo tako zvočno kot tudi zvočno-slikovno. Zato podajam pobudo s podpisi svetnikov, 
da za leto 2024 in naprej se vzpostavi vse potrebno, da bodo seje mestnega sveta tudi slikovno posnete in kot je 
zapisano v 3. odstavku, v roku 10 delovnih dni po seji sveta, objavljene tudi na uradni spletni strani občine in s 
tem dosegljive občankam in občanom Mestne občine Kranj. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Zdaj jaz bi sam to povedal. Na zadnji seji, 9. seji smo se dogovorili, da bomo, ko se bomo dobili s 
predstavniki svetniških skupin, obravnavali to temo. Žal sta prišla samo dva na to sejo, zato smo se odločil, da 
bomo to točko, ki je bila podana oziroma vaša pobuda je bila podana obravnavali, in to sem hotel na koncu te 
seje predlagat, 31. januarja, da se zberemo, ampak res da se zberemo vsi predstavniki svetniških skupin in to 
obravnavamo. Poleg tega smo imeli še predlog od Janija, poleg tega bomo pa verjetno imeli kar nekaj 
nepremičninskih zadev in bi res želel, če bi lahko 31. januarja, ker seja naslednja bo 14. februarja, 14.02., to bom 
kasneje še vse povedal, da bi 31. januarja prišli predstavniki vseh svetniških skupin, pa tudi posamezniki, da se o 
tej temi dogovorimo. In jaz zdaj, če se strinja Saša, ne bi to točko dal na dnevni red. Ker dejansko, mi bomo, mi 
smo pripravili že kar nekaj materiala glede na to temo, ker je bilo to rečeno, kaj to za sabo potegne. Nimamo 
nobenega problema s tem, ampak vseeno se mi zdi, da bo šlo danes preveč časa, da premalo vemo, da bolj, da 
se dobimo 31.01. in skličemo. Jaz bom sklical to sejo, podal bom posebno točko to gor in se bomo potem to 
najprej zmenili in potem 14. februarja to obravnavali. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Če lahko dopolnim še, glejte župan, jaz se s tem pač ne strinjam. Dala sem pobudo, ker imam tukaj podpise 
svetnikov. Bi pa v zvezi s tem, bom pa zdaj že kar zdajle povedala, rada navezala še na okvirni načrt saj mestnega 
sveta, ki smo ga prejeli svetniki. V načrtu sta predvideni na začetku leta 2024 samo dve seji, in sicer februarja in 
aprila. Zanima me, kaj je razlog, da dve seji odpadeta, saj menim, da ima Mestna občina Kranj veliko projektov 
in ostalega dela, o katerem bi morali biti svetniki obveščeni. Glede na to, da smo pa tretja občina v Sloveniji, pa 
mislim, da je to res malo čudno, da dve seji januarja in marca odpadeta in da bomo s tem..., zato pa vseeno 
dajem, da se glasuje. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Sej imamo 10. Ocena naša je, da ne potrebujemo v začetku leta tako veliko sej, zato smo se tudi odločil, da 
naredimo sejo, to se pravi februarja in pa aprila. Če bo kakšna potreba, bom definitivno sklical izredno sejo, 
ampak v tem trenutku, kar smo govorili z vodji uradov, ne vidimo potrebe, da tako pogosto naredimo seje v 
začetku leta. Seje bodo bolj potrebne potem jeseni, septembra, ko se bodo sprejemali proračun in podobne 
zadeve. Drugače pa to, kot je predvideno, imamo predvidenih 10 sej, a ne, ampak bomo po potrebi urejali 
datume glede na to, kakšne zadeve bomo obravnavali in, kaj vse bo obravnavano. Govorimo pa zdaj o dnevnem 
redu današnje seje ne pa o prihodnjih sejah. Sam toliko. Če bi želela, da damo zdaj to točko na dnevni red, bi 
potem prosu, kako bi se točka imenovala. Vsaj, kako se točka imenuje. Kot predlagateljica bi prosil, če lahko 
dobim, kako bi se točka imenovala, da dam na glasovanje, ali to točko uvrstimo na dnevni red ali ne? 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Spoštovanje 27. člena poslovnika mestne občine..., poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj. A je to 
dovolj? 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Kakšen je sklep?  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Je to, kar sem prebrala, že prej?  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
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Želimo, da se to, debata o tem in pa če razumem, da se bo glasovalo o tem sklepu, da to naredimo kot točko 
dnevnega reda, potem bo najbolj enostavno, da se glasuje, ne vem, da je druga točka, ker smo drugo umaknili 
oziroma jo bomo, se imenuje preprosto Javnost sej, toliko da imamo en naslov. Kot prav razumem, bo pa gradivo 
za debato in za glasovanje, je pa sklep, ki je podpisan in o tem bomo debatirali in bomo glasovali predlagan sklep 
za/proti. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Torej, če še enkrat preberem. Točka se imenuje Javnost sej. Sklep, a lahko še enkrat, Saša, prosim, poslušajte, 
prosim. Ja, predlog sklepa je, ona mora dati predlog sklepa, da boste videli, o čem boste glasovali. Zdaj bomo 
glasovali, ali gre to na točko dnevnega reda ali ne. Ampak to ni sklep. Tukaj piše, da podajaš pobudo s podpisniki 
svetnikov. Jaz pa rabim sklep, kakšen bo sklep? To se pravi: sklep je, da se za leto 24 in naprej vzpostavi vse 
potrebno, da bodo seje mestnega sveta tudi slikovno posnete in kot je zapisano v tretjem odstavku dni, v roku 
10 dni, delovnih dni po seji sveta objavljene na uradni spletni strani občine in s tem dosegljive občankam in 
občanom Mestne občine Kranj. To je to, to je sklep? Ok, v redu, hvala. Ste slišali? Zoran, prosim. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Hotel sem samo pomagati oblikovat sklep, ampak je tudi takole v redu. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, v redu. Še kakšna razprava na dnevni red? Vlasta, prosim.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Lep pozdrav vsem skupaj. Dober dan, hvala za besedo. Naša svetniška skupina podpira to pobudo in bo glasovala 
za to, da se sprejme na dnevni red, ker smo že na prejšnji seji isto mnenja bili, smo dali tudi svoje podpise in 
mislim, da ne bo čisto nič bolel nobenega od nas, če to podpremo in s tem pokažemo tudi eno stopnjo bom rekla 
demokratičnosti in zrelosti glede spoštovanja našega poslovnika, a ne. Tako da predlagam, da tudi ostali 
podprete to pobudo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Vlasta. Ne, saj jaz nimam nič proti, ampak bilo je dogovorjeno, da pridemo 14 dni pred to sejo, da se 
o tem pogovorimo, da vidimo in zdaj bomo pač na seji, ne vem, o čem bomo razpravljali, ampak dober. Prosim, 
lahko Ja.  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Pozdravljeni z moje strani. Jaz bi tukaj dala samo eno pojasnilo. Mi imamo v poslovnikih že vzpostavljeno sicer 
podlago za zvočno in slikovno snemanje, ampak ker ni, so to varovani osebni podatki ni zakonske podlage za 
snemanje. Ni tako kot v državnem zboru, kjer je zakon o radiu in televiziji že določa, da se seje snemajo. Mi tega 
zakona nimamo a ne, zato je treba, da se zbere vse privolitve vseh udeležencev na seji, tako da, kdor ne bo dal 
te privolitve, potem ga ne bomo mogli snemat. S tem da se moramo potem zavedati. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Lahko prosim, da do konca pove, pa se prijavite na listo čakanja in boste svoje povedali... 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
In da bo potem treba pač vse tiste, ki niso podali soglasja, izrezati s tega posnetka. Verjetno potem to ne bo 
verodostojen dokaz, če bomo nekoga rezali ven, bo malo čuden izpadlo, ker ne bo celotne slike. Ampak ja, imamo 
pa to podlago v poslovniku in v bistvu, če se boste za to odločili, verjetno bomo pač zbirali ta soglasja od vseh 
vas in od vseh udeležencev pred vsako sejo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Igor, prvi, prosim.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Najprej se gospe Koprivc zahvaljujem za njeno mnenje in razmišljanje, čeprav ne vem, kakšne 
veze ima to s sprejemanjem dnevnega reda in s pravicami in obveznosti in protokolom pri sprejemanju dnevnega 
reda. Jaz mislim, da smo brez veze zdaj nekaj zakompliciral. Imamo točko dnevnega reda, mi govorimo o vsebini. 
Dajmo, če bo šlo na točko dnevnega reda, bo izhodišče za razpravo predlagan sklep. Tam bo vsak povedal svoje 
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in bomo tudi glasovali in tudi, če bo to sprejet, ne vidim da bo karkoli narobe, saj gre v duh tega, kar smo bili že 
itak dogovorjeni. In tako ali tako se ne more nič zgodit, preden se ne bomo dobil. Ker se dobimo, kot sem prav 
vedel, 14 dni, preden gre gradivo ven za februarsko sejo, tako da... Brez veze neka panika pa strah, dajmo to 
izglasovat. Čez izglasujemo, nič hudega. Je samo še 1 sprejet sklep več kot tista pobuda, ki je bila na prejšnji seji. 
Če pa ne bo sprejet pa ne bo nič slabše, ker še vedno imamo tisto pobudo od prej. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Branko, prosim. 
 
MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Prvič. Ko seja poteka, je to javni dogodek. Ta seja je javna, po zakonu, po poslovniku po vsem, kar ureja delo 
občinskega sveta, kateregakoli tudi našega. Drugič. Na javnem dogodku je dovoljeno snemanje. Tretjič. Kdorkoli 
je udeležen in tukaj govori, seveda s tem ne razkriva nobenih osebnih podatkov, zato je to snemanje brez 
omejitev. Se pravi, je ta pomislek popolnoma privlečen za lase in odveč. In predlagam, da glasujemo, da gre to 
na dnevni red. Poslušajte, vse ta male občine, tamle, še do Bleda dol, imajo neposredne prenose sej samo iz 
Kranja jih ni. Dajmo se zamisliti nad tem.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. V redu. Potem dajem pred glasovanjem za dnevni red točko, zdaj imamo številka 5, pred vprašanji, 
predlogi in pobude članov mestnega sveta. To se pravi, to se preštevilči potem, če bo treba, in sicer točko z 
naslovom javnost sej in pa predlagam sklep, da se za leto 24 in naprej vzpostavi vse potrebno, da bodo seje 
mestnega sveta tudi strokovno posnete in kot je zapisano v tretjem odstavku, v roku 10 dni delovnih, delovnih 
dni po seji sveta objavljene na uradni spletni strani občine. Okej, pred glasovanjem, glasujemo o dnevnem redu.  
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Samo na predlagan sklep bi opozoril, da bomo prav zastopili, ker 01.01. oziroma leto 24 je čez 10 dni. Mi proračun 
za leto 2024 začnemo izvrševati šele 01.01. Za realizacijo tega sklepa, če se boste tako odločil, je pač treba 
postopek javnega naročila za naprave izpeljat, za prilagoditev sistema, tako da jaz sam prosim, ali se sklep 
preoblikuje v letu 24 ali pa, da se ga, da ga vsi prav zastopimo, da ko bo tehnično možen to speljat, se bodo seje 
začele snemat. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, v redu, hvala lepa, Mirko. Torej, gremo na glasovanje, tako kot sem rekel, kdo je za to, da se ta točka uvrsti 
na dnevni red. Ugotavljamo prisotnost. 26. Prosim, če lahko glasujete. 18 za, 7 proti in en ni glasoval. Hvala lepa. 
Ugotavljam, da je sklep sprejet. Torej, zdaj dajem na glasovanje dnevni red, in sicer kot peto točko se uvrsti 
javnost sej, šesta je pa vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 
Prosim, če glasujete. 27 za. Vsi za. Ugotavljam, da je dnevni red soglasno sprejet. Gremo na točko 1: potrditev 
zapisnika 9. seje mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov. Direktor Bojan 
Veselinovič. Prosim.  
 
BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj) 
Dober dan vsem svetnicam in svetnikom. Minula seja je bila 29. 11. 2023. To je bila 9. redna seja mestnega sveta, 
kjer so bile obravnavane na začetku kadrovske zadeve, in sicer tri: imenovanje predstavnikov svet javnega 
zavoda, Zavoda za šport Kranj, predstavnikov v svet Osnovne šole Staneta Žagarja Kranj in v senate za reševanje 
pritožb zoper delo policistov. Sprejeto je bilo dvoje premoženjskih zadev, pod točko 4 pa odlok o proračunu 
Mestne občine Kranj za leto 20 24, ki je bil objavljen tudi v Uradnem listu. Naslednja točka je bilo sprejetje odloka 
o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj, prav tako objavljen v Uradnem listu. Mestni svet je sprejel 
tudi spremembe odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj in spremembe 
odloka o dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne. Mestni svet je sprejel 
tudi sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka in predlog operativnega programa varstva okolja 
Mestne občine Kranj za leto 23- 35 do 50. Sprejet je bil tudi sklep o lokacijski preveritvi, pravzaprav dva sklepa o 
lokacijski preveritvi, in še sklep o spremembah in dopolnitvah sklepa o določitvi cene prevoznih storitev ter 
akcijski načrt zelene sheme slovenskega turizma od leta 2023 do leta 2026 za Mestno občino Kranj. To so bile 
stvari, ki so bile uvrščene in sprejete na dnevnem redu prejšnje seje. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Hvala lepa, Bojan. Ima kdo kakšne pripombe na zapisnik, kakšna napaka? Ne, hvala lepa. Potem gremo kar na 
glasovanje. Torej, vašo prisotnost. Glasujemo pa sklep: potrdi se zapisnik 9. seje mestnega sveta Mestne občine 
Kranj z dne 29. 11. ter poročilo o izvršitvi sklepov. 24, še kdo? 26. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 
27 za, soglasno sprejeto, lepo. Gremo zdaj na točko 2, tokrat, kot sem rekel, kadrovskih ni. Imamo premoženjsko 
zadevo, par jih imamo, kar gremo, Mateja prosim. Točka A, izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja v 
najem oziroma podaljšanje, prosim.  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Prosim župan, Hvala za besedo, še enkrat lep pozdrav z moje strani. Mestni svet seznanjamo z izjemno dodelitvijo 
neprofitnega stanovanja v najem. Stanovanje na Koroški cesti 12 je bilo dodeljeno družini iz sosednje občine, ki 
je ostala v poplavah brez svojega doma. V Mestni občini Kranj na srečo teh potreb po dodelitvi stanovanj zaradi 
izrednih razmer nismo imeli, tako da je bilo to stanovanje dodeljeno občanu sosednje občine. Podlaga pa je 
zakon o interventnih ukrepih za odpravo posledic poplav in zemeljskih plazov iz avgusta 2023. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Mateja. Dve komisiji sta se strinjali. Odpiram razpravo. Igor, prosim.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Nimam razprave in nimam niti najmanjšega pomisleka, da ne bi podprl tega, da bi pomagal komu v nesreči in 
stiski, ampak vseeno pa moram javno izražati začudenje, kako to, da imamo mi več 100 ljudi, ki čakajo, naših 
občanov, na neprofitno stanovanje, pa da imamo prazna stanovanja? To mi je malo, malo čudno ali pa je na 
kakšen drug način, na hitro se prišlo do tega, da bi se pomagali. Če bi zelo na hitro, bi rad dobil odgovor. Če pa 
ne, pa tudi prav.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Ja, to stanovanje na Koroški 12 se nahaja v, bom rekla, pol kleti in je nekako neprimerno za bivanje, za daljše 
bivanje, zato ga imamo ravno za te izredne razmere, da lahko nekomu na hitro pomagamo, ker sicer nimamo 
nobenih razpoložljivih stanovanj. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Gremo torej na glasovanje. Najprej vašo prisotnost, glasujete pa, da ste se seznanili s sklenitvijo 
najemne pogodbe, sklenjene podlagi izvedenega postopka za izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja v 
najem. 28 vas je prisotnih. Prosim, če glasujete v točki 2a. Hvala lepa. 28 za, nihče proti. Ugotavljam, da je sklep 
sprejet. Gremo na točko b. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina Babni vrt, parcela 
1140/5. Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Predlagamo izbris zaznambe grajenega javnega dobra na nepremičnini v katastrski občini Babni vrt. Gre za 
zemljišče v izmeri 112 m², v naravi predstavlja travnik, sicer pa je po rabi stavbno zemljišče. Izvzem se predlaga 
zaradi prodaje tega zemljišča, krajevna skupnost pa soglaša z izvzemom in prodajo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Vse tri komisije so se strinjale oziroma seznanile, nimajo pripomb. Ni razprave. 
Gremo na glasovanje, vašo prisotnost. Glasujemo o sklepu. Sprejme se sklep o prenehanju obstoja javnega dobra 
na nepremičnini katastrska občina Babni vrt parcela 1140/5. 27 prisotnih. Prosim, če glasujete o točki 2b. Hvala 
lepa. 29 za, nihče proti, soglasno sprejeta tudi točka 2b. Gremo na točko 2c. Načrt razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Mestne občine Kranj za leto 24, dopolnitev. Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Pozdravljeni. Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem, in sicer za zemljišče, ki 
sem ga že prej omenila. To je Babni vrt v izmeri 112 m², v naravi predstavlja travnik, izvzem pa, kot sem dejala 
zaradi prodaje tega zemljišča na dražbi. Naslednja dopolnitev so zemljišče, delež na zemljiščih, samo probam 
naprej dati, samo malo... Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja na štirih zemljiščih, ki se nahaja v katastrski 
občini Vrh, in sicer predstavljajo v naravi gozdna zemljišča v občini Kostel. Ta zemljišča oziroma ta delež na teh 
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zemljiščih smo dobili v zapuščinskem postopku zaradi plačila domske oskrbe, tako da je ocenjena vrednost za 
naš delež, ki je 132/3584, znaša 2.567 EUR. To je po ocena po Gursu. Pred samo prodajo bomo pa seveda naročili 
še cenitev. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
To se pravi, glasujemo za točko 2c. Sprejme se dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 
Mestne občine Kranj za leto 2024. Ima kdo kakšno pripombo, vprašanje? Ne. Hvala lepa. Prosim, če vašo 
prisotnost vidimo. Hvala lepa, prosim, če glasujete o točki 2c. Hvala lepa. 28 za, nihče proti soglasno sprejeta 
tudi točka 2c. Gremo še na točko 2d. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2024. Gre za 
dopolnitev. Prosim, Mateja. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja, in sicer za stavbo in pa pripadajoča zemljišča. Gre za objekt, ki se 
nahaja za avtobusno postajo oziroma nekdanji vrtec ob Bleiweisovem parku. Odkup pa predlagamo zaradi 
razširitve Bleiweisovega parka. Ocenjena vrednost je 375 000 evrov na podlagi cenitve. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Zdaj mene tukaj samo to zanima, ali je ta obstoječi zapuščeni objekt, ali se bo rušil, ali se bo 
obnavljal v sklopu izgradnje tega parka?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, zdaj tukaj je stavbno zemljišče a ne in mi smo v pogovorih z Zavodom za varstvo kulturne dediščine, da to 
stavbo podremo. Še vedno pa ohranjamo stavbno pravico. Mi bomo tudi štartali na pridobivanje nepovratnih 
evropskih sredstev, da bi tam uredil park, dokler se seveda ne podre tudi avtobusna postaja. Glede na načrte, ki 
jih ima vlada z razširitvijo železnice do iz Ljubljane do Jesenic, pa ureditvijo železniške postaje in pa centralnega 
potniškega terminala, to verjetno ne bo v naslednjih petih, šestih letih. Imamo pa potem pripravljeno tukaj 
stavbno zemljišče, da bi se lahko tudi kaj gradilo, ker je celotno zemljišče, kjer je avtobusna postaja, tudi v lasti 
Mestne občine Kranj. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Kdo pa je lastnik te?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Arriva, Alpetour sem hotel reči, Arriva. Arriva. In to, kot vem, je bilo leta 2000, pred mojim mandatom tudi 
možnost nakupa, ampak se pač nekako niste odločili, ne vem, to ne vem. Zdaj imamo možnost, ker se pogajamo 
za novo koncesijo, in je bilo to noter tudi ponujeno, da bi lahko oziroma naša želja je, da to kupimo. Igor, prosim.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Predno si se popravil, župan. Naša želja je bila, malo je zadišalo po KPK-ju, se pohecam. Zdaj smo jih pa stisnil 
zdaj nas rabijo. Jaz sem seveda za nakup tega vedno. To so strateške točke v Kranju, tako kot mestno jedro. To 
moramo vedno kupiti. Tudi če je cenitev bila opravljena, verjamem, da poštena cena. Samo imam pa vprašanje, 
kako pa je s sredstvi. A imamo zagotovljene že znotraj tega velikega projekta, ki ga imamo? Ali bo treba, bo treba 
še sredstva najti naknadno pod tem sklepom? 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja sigurno. Nimamo v proračunu, zato bomo mogli razporeditve delat, ampak saj bomo še enkrat prišli na sejo, 
zdaj vsaj imamo podlago, če to sprejmete, da se začnemo pogajati. Ok, še kakšno vprašanje? Potem gremo na 
glasovanje, točka 2d, vaša prisotnost? Gremo pa sklep, predlog sklepa je, da se sprejme dopolnitev načrta 
pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 24. Točka 2d. Hvala lepa, prosim, če 
glasujete. Hvala lepa. 28 za, nihče proti. Super, hvala lepa. Soglasno sprejeto tudi točka 2d. Gremo na točko 3. 
Pravilnik o prenehanju veljavnosti pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih 
stanovanj Mestne občine Kranj v najem. Mateja, prosim. 
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MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Pozdravljeni. Zaradi spremembe zakonodaje in pa zastarelosti predlagamo prenehanje veljavnosti pravilnika o 
pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih stanovanj Mestne občine Kranj v najem. Ta pravilnik je bil 
sprejet v letu 2000, mestna občina trenutno ne razpolaga s službenimi stanovanji, prav tako le-ta niso 
opredeljena v stanovanjskem programu za leto 2021 in 2026, zato zaenkrat ni potrebe po novem pravilniku, ki 
bi urejal tovrstno oddajo najemnih stanovanj. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Rok, prosim. 
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Hvala za besedo, Matjaž. Eno, bi rekel, redakcijsko napako sem zaznal v tekstualnem delu akta, torej na gradivu 
je to stran 3 pa potem še malo razširil na nomotehnični vidik, in sicer tole, kar tukajle piše v 1. členu, se pravi 
pravilnik o prenehanju veljavnosti pravilnika o pogojih in merilih in tako dalje, preneha veljati in potem naprej 
naslednji dan po objavi v Uradnem listu. Tole se bere kot, da pravilnik, ki ga zdajle sprejemamo, preneha veljati. 
Zato predlagam drugačno verzijo, tekstualno in sicer tudi nomotehnično bolj pravilno, in sicer v dveh členih, 
torej, da se pravilnik, ki ga zdajle sprejemamo glasi takole. 1. člen: "Z dnem uveljavitve tega pravilnika preneha 
veljati pravilnik o pogojih in tako dalje objavljen v uradnem listu leta 2000" in 2. člen "ta pravilnik začne veljati 
naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. Potem pa mislim, da ni več odprtih dilem. To je moj 
predlog. Hvala lepa.  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Glede tega nimam zadržkov, edino, kar, zdaj se spreminja celotno besedilo, bi morali zdaj to iti na drugo sejo ali, 
če se, glede na to pa, da gre za ukinitev, bi pa, če se vsi strinjate, bomo pač popravili tako kot ste predlagal... 
Škoda, da niste na statutarni to izpostavil.  
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Kot se reče v šali, bolje pozno kot nikoli. Mislim. Moja ocena je, da ni potrebe za to, da bi šla zadeva na naslednjo 
sejo, ker gre za vendarle prvič prenehanje veljavnosti, drugič pa pravzaprav zelo enostavno zadevo, zgolj v dveh 
členih. Še enkrat lahko v celoti preberem, da bo vsem kolegom morda bolj jasno ali pa niti to ni potrebe. Po želji, 
hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok. Jaz bi res prosil, zato sklicujemo te komisije, o katerem pač vi kot strokovnjaki o tem razpravljate, in zdaj 
imamo pač nerodno situacijo tukajle na seji mestnega sveta. Imamo ta predlog ali pa prestavimo pa na 
14. februarja to obravnavamo, da pač zadostimo pravilniku oziroma statutu. Mislim, ne moremo zdaj preko tega 
iti. Če smo zdaj tukaj, spreminjamo, potem moramo tudi ostalo spremeniti. Ampak jaz mislim, da bi jaz to vseeno 
dal na glasovanje. Če ne sprejmemo, bomo dali pa na naslednjo sejo. Prav? V redu. Hvala lepa. Torej, glasujemo 
o točki 3, in sicer pravilnik o prenehanju veljavnosti pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in 
kadrovskih stanovanj v Mestni občini Kranj v najem. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 27. Kdo je za, kdo je 
proti? Hvala lepa. 25 za, trije proti. Torej, po večini sprejeto, sprejet ta sklep. Gremo naprej. Točka 4, kjer ni 
glasovanja. Je samo seznanitev. Predstavitev Kovačnica, podjetniški inkubator Kranj. Tukaj imamo vodjo vodja 
oziroma direktor Andraža Šilarja pa bi te kar prosil, če mal nam poveš o teh zadevah. 
 
ANA VIZOVIŠEK (Oddelek za pametno skupnost) 
Bom jaz mogoče začela. Ana Vizovišek iz Urada za razvoj in pametno mesto, v katerem programsko vodimo 
projekt Kovačnica podjetniški inkubator in pa Andraž Šiler, ja, iz razvojne agencije BSC poslovna enota Kovačnica. 
Še malo, da uredimo tehniko. No, saj jaz lahko v bistvu vmes kar začnem. Mogoče razlog, zakaj danes 
predstavljamo projekt na seji. Takšna je zaveza tudi iz najemne pogodbe, ki jo imamo z BSC-jem, da se enkrat na 
leto v bistvu predstavi projekt preteklega leta, se prav, kaj se je dejansko dogajalo na projektu in pa tudi, da se 
svetnice, svetnice in svetniki seznanite s tem podjetniškim projektom. Mogoče samo nekaj malega zgodovine, 
zakaj ta projekt? Že od leta 2014 na Mestni občini Kranj poteka tako imenovani projekt TIP: talent, inovativnost 
in podjetnost in eden prvih projektov je bil vzpostavitev coworking prostorov. Mogoče še to, kaj je coworking? 
To so tako imenovani sodelovni prostori, kjer mladi namesto da delujejo sami doma, se združujejo v takšnih 
prostorih in med seboj enako misleči v bistvu razvijajo svoje podjetniške ideje in prvi prostori oziroma prvi 
projekt, ta TIP, se je odvil v trgovski šoli. Veliko od vas vas je bilo takrat na otvoritvi in tudi v bistvu ste kasneje 
ste kdaj prišli pogledati in ta prostor se je res v Kranju tudi mogoče širše lahko rečemo na Gorenjskem dobro 
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prijel in kmalu se je pojavila potreba po več prostorih. In leta 2020 je Pošta v Kranju prodajala svoje prostore in 
pokazala se je priložnost, da te prostore kupimo, jih namenimo razširjenemu coworking prostoru. V tem času je 
tudi bil odprt mehanizem, se prav države in Evropske unije, tako imenovani dogovor za razvoj regij in tam smo v 
bistvu uspeli počrpati 2,1 milijona evrov sredstev. Šlo je za 100odstotno sofinanciranja, s katerim smo kupili, 
opremili in pa obnovili stavbo. Kot najemnica je postala Razvojna agencija BSC, ki je tudi sedaj programsko skupaj 
z Mestno občino Kranj vodi projekt. In mogoče samo še toliko, da vemo, v kakšnih časih se trenutno nahajamo. 
Kadrovska problematika je vedno bolj izrazita in prav takšni prostori tudi omogočajo pridobivati kompetentne in 
pa v bistvu kadre, ki jih zanimajo sodobne tehnologije, kajti če poznate podatek Goldman Sachsa, bo do konca 
leta 2030 izginilo od 30 milijonov do ene milijarde, številka je pač preverjena, delovnih mest, ampak dobra novica 
je ta, da bo večina delovnih mest, hvala bogu nadomeščenih, ampak z novimi kompetencami in pač z novimi 
znanji, ki jih bodo mladi mogli pridobivati. Pa mogoče, preden Andražu predam besedo, bi pa sem povzela še 
besedo profesor Beštra, pač našega Kranjčana, ki veliko pomaga pri projektih z mladimi, da je treba z mladimi 
selekcijami tako kot v športu, ko mlade v nogomet vpišemo že v vrtcu, tudi mlade, ki se navdušujejo nad takšnimi 
sodobnimi tehnologijami, začeti vzgajati že pri najmlajših kategorijah. Mogoče sam toliko za uvod, Andraž, zdaj 
ti pa dejansko prodajam besedo, ki imaš sliko.  
 
ANDRAŽ ŠILER (Kovačnica) 
Ja, hvala lepa. Pozdrav še v mojem imenu. Kot je omenil že gospod župan, sem Andraž Šiler, vodja poslovne 
enote Kovačnice. Pa mogoče, preden sliko dobimo, bi izkoristil priložnost. Poznate Kovačnico? Je kdo že slišal za 
kovačnico? Poslušate kaj? V glavnem, Kovačnica je v bistvu nastala leta 2015, ko je bila neka ideja mladih, da bi 
se ena taka zadeva kot je nek coworking prostor oziroma, da bi bilo neko sodelovanje možno tudi na ta način, 
vzpostavilo tudi v Kranju. Takrat smo naletel na podporo občine in v stari trgovski šoli vzpostavil zadevo. Se prav, 
od leta. Tisti začetki so bili zelo tako startupovski. No, ena učilnica, se prav tam 50 m² pa oprema z Ikee pa neki, 
kar smo ljudje malo sami naredil, potem se je pa počasi, tako kot v podjetništvu, se je začela zadeva širiti. Potreb 
je bilo v bistvu skoz več in skoz smo v bistvu potem tako rasel, tako da v bistvu med leti 2015 pa leto 2020 smo 
bolj kot ne operiral v stari trgovski šoli, v bistvu na Planini, v stari trgovski šoli, na Planini. Uspeli smo organizirati, 
imeli smo v bistvu tam prostora za ene 25 ljudi, ene 300 dogodkov smo naredili, pa ene 8000 obiskovalcev smo 
imeli. Dogodki res, taka široka podjetniška vsebina. Počasi so uni prostori potem začel biti premajhni pa smo 
nekak skupaj z Mestno občino Kranj iskali neke rešitve, kaj pa kako naprej in se je pojavila ta opcija za staro pošto 
oziroma za Pošto na poštni ulici 4, kot je že Ana omenila, zadeva je bila kupljena pa obnovljena z evropskimi 
sredstvi in to je tudi pač glavno vodilo našega delovanja, se pravi, da mi nismo neko breme proračuna, da nismo 
neki, ki bi pač skoz neki fehtal za denar, ampak da dejansko smo proaktivni in pridobivamo Evropska sredstva, 
različna, od teh nacionalnih, internacionalnih, ni da ni zadev, da v bistvu pokrivamo program in pa samo 
delovanje v Kovačnici. Zdaj, trenutno imamo približen 80 ljudi vsakodnevno v stavbi, in to so pač mladi podjetniki, 
začetniki od 0 do 5. Se pravi, na začetku svoje podjetniške poti, ki v bistvu rabijo največ podpore, in to je ravno 
nekako naše vodilo, da mora biti podjetniška pot pač lahka, učinkovita pa cenovno dostopna. V bistvu, kaj mi 
zdaj tam ponujamo? Ponujamo sodelovni prostor, ponujamo pisarne, ponujamo redna tedenska izobraževanja, 
ponujamo mentorstva in pa zdaj ena tudi pač velika pridobitev teh prostorov, je pa tudi v bistvu tak "Lap", mi 
rečemo, a ne, kar pomeni, da imajo v kleti mladi oziroma mladi podjetniki možnost, da si izdelajo prve svoje 
prototipe, bodisi na 3d printerjih bodisi na laserju bodisi na CNC strojih oziroma z uporabo VR tehnologij. Tako 
da zadeva, bi rekel, da za prvo leto, se mi zdi zelo, zelo v redu funkcionira. Zadeva je praktično polna, skoz se kaj 
dogaja, tako da res res lepo vabljeni, da se pač kaj oglasite pa majhen pogledate, kaj tam počnemo. Drugače, če 
pa samo se za trenutek, ker smo v bistvu že pri koncu tega leta ozrem v leto 2024, pa se mogoče malo poigram 
s tem, kakšni so kaj naši plani za leto 2024, bi pa izpostavile ene štiri zadeve na hitro. Ena zadeva je ta naš, ena 
zadeva je pač v bistvu naš program Poni, ki ga bomo spet zalaufal, to je taka zanimiva zadeva, kjer v bistvu mi 
mlade podjetnike, pridejo mladi podjetniki samo z idejo, jih dejansko za 4 mesece zaposlimo pri nas v Kovačnici: 
4 mesece so 8 ur na dan tam, delajo vse, kar bi, v bistvu imajo v bistvu vse pravice obveznosti kot zaposlen. Oni 
razvijajo svojo podjetniško idejo in po štirih mesecih so pripravljeni, da grejo na trg in tle smo zelo veseli, ko v 
preteklosti smo več kot 60 % teh ljudi je dejansko odprlo svoje podjetje pa zalaufal delovanje. Druga zadeva, ki 
se jo tudi zelo veselimo, je pač naš startup program, to je predvsem za podjetja, ki so v bistvu že eno stopnjo 
višji, ki imajo v bistvu tudi nek potencial, željo po rasti, željo po tem, da napadejo tuje trge, da zaposlijo kakšnega, 
da v bistvu razvijejo svojo dejavnost. Tukaj v bistvu smo se letos povezal v okviru enega projekta s pospeševalniki, 
ki imajo navezave z univerzo Udelft na Nizozemskem, Erlang v Nemčiji pa v Budimpešti in tukaj pripravljamo en 
"medtech" program se pravi za podjetja, ki bodo v bistvu delovala v medicini, farmaciji in tej visoki tehnologiji, 
ki mislim, da je zdaj kar prihodnost in neka super stvar po moje za ta podjetja je, da smo pridobili tudi neka 
začetna financiranja za njih in pa v bistvu potem s pomočjo teh transnacionalnih projektov bomo pa mogoče 
širili še pač naše delovanje na področju malih podjetij v turizmu in pa na področju digitalnih nomadov. To se pa 
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v bistvu ljudje, ki potujejo, se ustavijo v nekem kraju in pač nekaj časa tukaj preživijo in delajo. Tega smo imeli že 
kar nekaj, ravno pred kratkim smo imeli tudi eno podjetnico z Izraela, ki je zaradi vsem znanih razlogov zdaj se 
mogla vrnit, tako da v bistvu bomo še bolj aktivno se z njimi osredotočili in pa zelo smo veseli, da je v bistvu 
Kovačnica prepoznana kot dobra praksa, tako da v bistvu z dvema avstrijskima občinama Passau pa Weitz, to sta 
2 manjši občini pri Gradcu smo podpisali dogovor oziroma smo v projektu, da bomo prenesli dobro prakso tja in 
pa v dogovoru smo tudi za, mislim imamo že zadeve prijavljene z občino Kočani v Severni Makedoniji in pa z 
Vidoviči v Bosni Hercegovini, da v bistvu te naše dobre prakse prenesemo tja. Zdaj, če bi v bistvu bila tudi tale 
prezentacija, bi videli tudi en tak portfelj naših podjetij, s čim oziroma s katerimi smo se ukvarjali v letu 2023, 
boste dobili še na mail pa si boste lahko pogledali. Ampak drugače lahko rečem, da podjetja pri nam so iz zelo 
širokih branž, od IT-ja, dizajna, grafičnega dizajna, turizma, tekstilne industrije, prehrane, športa. Tako, no, 
praktično res ni, da ni, probamo pokriti vsakega, ko pride z neko idejo, vsakega, ki ima željo za delat, probamo 
podpret, probamo urediti tisto, kar rabi in pa to, da bomo imel, ne vem, čez 5, 10, 15 let. Kranj, Silicijeva dolina 
Evrope, da tako rečem, čeprav to verjetno ne bo nekaj, ker bomo v Sloveniji, Evropski uniji na splošno no, imamo 
itak preveč regulacije za kakšne resne start upe, ampak o tem morda kdaj drugič. Tako da, dobro, prezentacijo 
po mojem lahko vam tudi pošljemo na mail. Pa se bo uredilo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Super, najlepša hvala, Andraž. Velik povedanega. Kakšno mnenje, kakšno vprašanje. Andreja, prosim. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala lepa župan za besed. Lepo pozdravljeni, kolegice in kolegi in tudi predstavniki Kovačnice. Se slišimo? 
Čestitam za vaše delo, vas spremljam predvsem po medijih. Moram pa priznati, da sama osebno še nisem imela 
tega veselja, da bi stopila vaše prostore, za kar mi je iskreno žal in bi si želela. No, nek zdaj se počutim, kot da 
smo v kameni dobi. Vi govorite o 21 stoletju in tako, mi pa nimamo niti ene slikice tukajle recimo na displeju, to 
moram priznati, jaz osebno pogrešam.  
 
ANDRAŽ ŠILER (Kovačnica) 
Ja se strinjam, saj tukaj je prezentacija pa se ravno Toni trudi zadeve urediti pa da bi spravil gor, ampak so pač 
neke tehnične težave, tako da... 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Ja, teorija... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Res je delalo, pred sejo, ko so probali, je delala zadeva, sem šel gledati. Žal.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Mogoče kozmični dež pa te zadeve... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Verjetno res, da je končno iz Ljubljane k nam prišel... 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
No, ampak, župan, želela sem pa še nekaj dodati. Jaz sem imela pa res eno srečo, da sem bila septembra z 
tehniškim oziroma Šolskim centrom Kranj v Celovcu na strokovni ekskurziji in smo šli pogledat, tudi oni imajo 
tam tako imenovani maker Space. Verjetno poznate. Torej, jaz sem bila navdušena nad tistim, kar sem tam 
videla, da lahko res vsakdo, ne samo podjetniki na začetku svoje podjetniške poti, ampak res vsakdo, tudi 90 plus 
prideš in tam narediš nek izdelek, neki, kar si si zamislil, lahko je to mizarski izdelek, lahko je to, ne vem 
računalniški izdelek, karkoli, karikiram no in bi mogoče predlagala, ker so tam Slovenci, tudi, tam je osem ljudi 
zaposlenih, ki ti pomagajo, mogoče bi veljalo stopiti v stik tudi s Celovcem. Omenil ste dve avstrijski, Koroški 
občini, Celovca mislim, da ni bilo zraven.  
 
ANDRAŽ ŠILER (Kovačnica) 
Ja, v bistvu najlepša Hvala za pobudo. Ja, jaz sem omenil v bistvu dve občini z avstrijske Štajerske, ker z avstrijsko 
Štajersko zdaj sodeluje, se pravi Weitz pa Passau v tem projektu, zelo dober pa poznamo tudi Koroški ekosistem. 
Se prav v Celovcu smo tudi že organizirali, mislim, da dve ekskurziji za naše podjetnike. Ravno ta v bistvu Makers 
Space Carint oziroma ta Koroški makerspace nas je zelo navdušil, ko smo v bistvu tudi se dogovoril z njimi, da ko 
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bodo v bistvu naši podjetniki, ker mi imamo zelo podobne stroje, kakor jih imajo v Celovcu, manjše, bolj šolske, 
se prav, pri nam lahko izdelaš prototip, ne moreš pa jih narediti kakšne malo bolj resne serije. Tako smo se 
pogovarjal z njimi, da ko bomo imeli podjetnike, ker Celovec je zelo blizu, to mi dostikrat pozabljamo, to je 50 km, 
ne, to je bližje kot do Celja, če tako pogledaš. Ko bomo mi imeli podjetnike, ki bodo zainteresirani za neko malo 
večjo serijo, da jih pošljemo gor. In ravno konec novembra, sem bil s štirimi fanti iz Kovačnice, ki so zainteresirani 
za malo večje serije, prav na posebnem obisku v tem Maker Spaceu Carinthia in smo se dogovoril za sodelovanje 
in točno to, kar ste vi tudi rekli, je tudi mene izjemno navdušil, v tej Koroški podporni skupnosti deluje ogromno 
koroških Slovencev, ki so vsi pač navdušeni, ko lahko kdaj tudi po slovensko rečejo, ko lahko kakšnemu po 
slovensko razložijo, ker lahko slovenskemu podjetništvu pomagajo, se mi zdi da to premalo izkoriščamo in sem 
vesel, da smo naredili ta most in da bomo še v bistvu še več s Celovcem delali. Tudi podžupan, konec koncev je 
zdaj koroški Slovenec prvič v zgodovini, tako da definitivno za izkoristi tudi na tem političnem nivoju, da temu 
tako rečemo. 
 
ANDRAŽ ŠILER (Kovačnica) 
Me veseli ta vaš odziv pa si tudi želim mogoče, da nas kdaj povabite, bom rekla kot mestni svet. 
 
ANDRAŽ ŠILER (Kovačnica) 
Absolutno. Lepo vabljeni. Mogoče lahko tudi sejo mestnega sveta enkrat naredimo v Kovačnici, ne vem, a imate 
kaj prakso, da gostujete kje drugje, ampak jaz vas, jaz vas povabim ali pa kakšno komisijo mogoče. mi smo odprti 
za take zadeve, saj tudi marsikdo od vas je bil že v Kovačnici, če ne drugega, je bila slavnostna pogostitev po 
slavnostni akademiji Mestne občine Kranj v Kovačnici. Ampak ja, da pridete pa da dejansko tudi vidite, kaj 
delamo. Zdaj bi se jaz zahvalil tudi tehnični ekipi, ki ji je uspelo usposobiti tole prezentacijo pa mogoče ne bi vam 
vzel preveč časa, ampak sam mogoče, da preletimo pa mogoče tudi kakšno sliko vidimo. To je pač par podatkov 
iz zgodovine, da temu tako rečem, ki sem jih tudi že omenil, evo, dve sličice iz otvoritve, 1700 kvadratov je zdaj 
neka kvadratura, na kateri operiramo in pa nekaj podatkov, ki sem jih prej omenil, vezano za leto 2023. Se pravi, 
to so v bistvu v enem letu, no, v bistvu, katere zadeve smo naredili, katerih zadev smo se lotili in eno od i dobrih 
praks je tudi že ta prej omenjen Celovec. Tukaj je pač, evo, par teh strojčkov, ki so dol pri nam v kleti, kjer lahko 
si naredijo podjetniki prve prototipe. Tukaj lahko tudi vidite par prototipov, ki so že izdelani. Kakor sem reku, na 
manjši osnovi kot v Celovcu, za izdelavo prototipov, za kakšno malo bolj resno serijo pa še ne. Par, tukaj vidite, 
par podjetnikov oziroma predavateljev, ki smo jih v letu 2023 gostili v Kovačnici, tako da res zelo taka zanimiva 
pa tudi mednarodno priznana imena kot so recimo Mit Melanšek, Petra Parovel, dr. Ranko Rajović in tako naprej. 
Omenil sem načrte za leto 2024, predvsem ta startup program Medtech, kjer ogromno računamo pa tukaj pri 
kraj zmeraj vidite evropsko zastavo, ker nekako, kot sem rekel, naš poslovni model, naša ideja je, da probamo 
čim več zadev nabrati iz evropskih sredstev, ker evropskih sredstev je kar nekaj, sploh za te programe 
podjetništva, podpora podjetništvo, je pa treba znat te zadeve po črpat. Ni pa enostavno, pa tudi potem to 
poročati, doseči kazalnike in vse te zadeve odkljukat, tako da denar tudi potem pride oziroma, da je upravičen. 
Evo, tole sem pa omenil, to je en portfelj podjetij, niso tukaj gor vsi. So pa tisti, s katerim smo v letu 2023 malo 
več delali, pa so v letu 2023 naredili, bi rekel, največji korak naprej. Tako da če kakšen tale logotip kje vidite, jih 
podprite mogoče z nakupom. To so lokalni, gorenjski podjetniki, evo zdaj, ko mogoče prihaja tudi čas božično 
novoletnih obdarovanj, super priložnost, da z nakupom podprete tudi kakšne domače, lokalne podjetnike in res 
ogromno branž, od neke keramike, športa, prehrane, IT-ja, izobraževanja, o vsakemu od njih bi lahko povedal 
kakšno zgodbo, ampak verjamem, da nimamo tok časa. Ampak, ja, kakor z vsakim v bistvu dobremu podjetjem, 
no, pa tukaj nič ni možno brez ekipe, jaz sem majhen. Če nas zdaj vidite kje v Kranju, nas lahko pocukate za rokav, 
pridete kaj na obisk in kot rečeno, nič pa ne bi moglo biti brez podpore BSC Regionalne razvojne agencije 
Gorenjske, Mestne občine Kranj pa tele že prej omenjene evropske zastave, kajne.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Okej. Andraž, Hvala lepa. Še kakšno vprašanje? Da vidim. Ne, torej smo se seznanili. Bomo pa, če ne drugega, 
lahko organiziramo enkrat eno srečanje, tam pa, da boste si še ogledali, ker je res zanimivo. Tudi klet smo 
uporabili za te programe. Okej, gremo potem zdaj na to dodatno točko, 5, javnost sej. Saša pa bi kar prosil, če 
bi lahko kot predlagateljica povedala.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Ja, hvala za besedo. Zdaj, jaz kaj veliko več ne bi govorila, ker sem v bistvu že vse povedala, tudi piše tamle. Želim 
samo, da se poslovnik mestnega sveta Mestne občine Kranj spoštuje. To kar piše v 27. členu, da se seje snemajo 
zvočno in pa tudi slikovno in da se te naše seje oziroma naše razprave, predlogi, pobude, v bistvu tudi to kar nam 
občinska uprava pripravi, da se to, da se to objavi slikovno in da imajo meščanke in meščani oziroma naši volivci, 
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ki so nas poslali sam noter, tudi možnost vsega tega videti, ne samo slišati ali pa brat v medijih samo eno stran, 
ne pa pobude in pa zadeve, ki jih pa svetniki izpostavljamo na sami seji. Toliko bi imela še za dodat. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, odpiram razpravo. Maj, prosim.  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj. Rekel bi samo prej na tiste pomisleke okoli varovanja zasebnosti, 
ZVOP in GDPR-ja, jaz bi rekel, dajmo razlagat zadeve malo bolj široko in tako kot je prej že kolega Grims omenu: 
javni prostor javne seje. Če smo pa v hudih dilemah pa pač pozovimo informacijsko pooblaščenko pa naj pove, 
kakšna je situacija. Mislim pa da ni tle tak problem v tem, da pač kdor se udeleži seje, tudi zunanji gosti pač bodo 
snemani, bog pomagaj. Ne vem, če je ravno tako zelo kršimo, ker moram reči, da te razlage ZVOP in GDPR včasih 
gredo v take skrajnosti, da ni več ničemer podobno.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Manja, prosim.  
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Ja, hvala za besedo, župan. Lep pozdrav še v mojem imenu. Svetniška skupina SD že v prejšnjem mandatu 
podpirala, da se snema, saj tako tudi video snema, tako da je tudi v temu mandatu ni nič drugače. Sem pa zelo, 
malo sem bila žalostna nad udeležbo na pač kolegijih vodij svetniških skupin, na zadnjem kolegiju sta bila samo 
predstavnika dveh svetniških skupin, kjer je bil namen tudi pogovor o tem predlogu. Tako da, je pa seveda takoj 
po zadnji seji se je šlo v popis, kaj vse se potrebuje, a ne, za takšno za takšno snemanje in kot je pa že Mirko 
omenil, je pa seveda glede z vidika izvajanja proračuna, ponudbe se gre pridobivati v naslednjem letu, tako da 
svetniška skupina SD zagotovo podpira to.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Manja. Jure, prosim. 
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Seveda v 1. vrsti moram, da predstavnika PLS sva zagotovo za to, da se to snema, nimamo 
nobenih pomislekov. Konec koncev smo javne osebe, tako kot je bilo že tudi rečeno. Imamo pa in drug pomislek, 
tudi osebno. Predvsem problem se mi zdi lahko ta v bodoče, da bo to potem ratalo nekak prostor za reklamo 
svojih strank. V enem letu, odkar sem tukaj noter, vidim da nekateri zelo radi veliko govorijo, kar seveda ni 
narobe, je pa malo problem, ker pa niso pa kratko jedrnato. No, saj mogoče tudi z mano vred, kakorkoli, 
govorimo za vse, 33 nas je. Mislim pa, da iz spoštovanja od enega do drugih, da imamo pač vsi lahko enak prostor, 
da bi tudi te naše govore omenili. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Jure. Zoran, prosim. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Najlepša Hvala za besedo. Navezal bi se samo na izjavo gospoda Fritza o informacijski pooblaščenki. Glejte, če 
mislite, da smo prvi mestni ali pa občinski svet, ki leta 2023 razpravlja o takih zadevah, se močno motite. Obstaja 
na stotine načelnih mnenj informacijske pooblaščenke, ravno o javnosti sej mestnega sveta in pa o snemanju. In 
vam povem ne gre za nobeno privolitev, lahko si jih preberete, ker jaz sem si jih že večkrat. V glavnem: če 
poslovnik jasno in striktno določa način snemanja, način hranjenja, snemanja javnih sej, je že sama udeležba 
svetnika na mestni seji privolitev. Ne rabi ničesar podpisovati. To je določila informacijska pooblaščenka 
nazadnje leta 2019. Kar se tiče pomisleka gospoda Tavčarja, mi vsi vemo, da snemanje ene mestne seje ne 
presega stroškov več kot tri, štiri tisoč evrov, tako da za to ni potrebe po nobenem javnem razpisu. Kar se pa tiče 
gospoda Šprajca. Glejte, ustavno je zagotovljena svoboda do političnega izražanja, vsak govori, kar hoče, dokler 
s tem ne počne negativno ravnanje oziroma neko kaznivo ravnanje v skladu z zakonodajo. Tam pa vemo, kakšna 
so ostala pravna sredstva. Načeloma ni žal, gospa Gazinkovski, če se vi ne strinjate z mnenjem nekoga, to ne 
pomeni, da ga morate v kali zatreti, ker to pomeni skrajno obliko totalitarizma. Mogoče pristajate v vaši stranki 
na kaj takega, mi pač ne. Kar se tiče svobode političnega izražanja, je prav, da vsak pove, kar hoče in da se tudi 
reklamira na način, kakršen se njemu in njegovi stranki zdi najbolj primeren. Hvala.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Zoran. Branko, prosim.  
 
MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Glede na izražene pomisleke še enkrat. Poglejte, ves sistem parlamentarizma, tu govorim z vidika ustavnega 
prava ali pa, če želite demokratičnih načel, ki veljajo v Evropski uniji, temelji na javnosti dela. To se pravi, ko smo 
izvoljeni, uresničujemo s tem neko javno poslanstvo in seveda naše delo je javno. Na ta način je tudi oblikovan 
naš poslovnik. Zaradi tega obstaja možnost, da se kakšna seja zapre. Če bi s tem obravnavali recimo neke osebne 
podatke ali neke posebne informacije, ki bi imele oznako zaupno, seveda na osnovi zakona, v takem primeru se 
seja zapre. Dokler pa je seja javna, pa je seveda snemanje neomejeno. To se pravi, ni nobenega problema, da se 
to uresniči in tukaj gre samo za našo odgovornost do volivcev in vsekakor sam osebno to podpiram. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Branko. Igor, prosim. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Jaz sem se prepoznal v tisti, ki radi govorimo, ne. Ja, res je. Rad in veliko govorim, ampak mogoče pa tisti, ki radi 
in veliko govorimo, smo mogoče tudi tisti, ki kaj preberemo v gradivu in ne samo, da preberemo, ki tudi 
razumemo, a ne. In ne vidim nič narobe. Res je, to ima Jure prav. Tukaj, kot bodo enkrat kamere, bodo seje 
daljše, bodo tudi nastopi malo bolj energični in se bo oglasil tudi kdo, ki se do zdaj ni, ampak v tem ne vidim nič 
slabega, a ne. Seveda, dokler, tako kot je v tej smeri govoril tudi Zoran, se prav, jaz lahko govorim karkoli, tudi 
pač neumnosti pa bodo gledali pa bodo rekli, kaj pa ta govori, saj bom več kot s tem naredil, če bom to delal, 
ampak seveda do tiste meje ko ne posegam v pravice drugega a ne. To pa mislim, da s tem, v tem sestavu 
mestnega sveta do zdaj ni bilo nobenega problema. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Igor, tudi tebi. Jure, prosim. 
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Saj malo samo tako, kot sem bil izzvan pa nič slabega vem, da ne mislite v tem, ampak predvsem 
je problem, ko bo enkrat to prepozen in tako kot tudi Igor, ko si ti rekel, lahko bodo potem seje trajale do enih 
zjutraj. Jaz mislim, da vam, problem je to, da ali pa nekako moj pomislek je, da vsi bi znal tudi kakšno stvar krajše 
speljati, z mano vred, jaz sem tudi eden tistih, ki se mogoče večkrat oglasim kot pa nekateri drugi, bi pa sam to 
rekel. No, jaz ne vem, v parlamentu je tudi omejitev govora pa smo nekje v okviru slovenske ustave. No, tako kot 
je gospod Stevanović rekel, tako da, hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Saša, prosim.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Jaz, tukaj gospoda Jureta res ne razumem, kaj on zdaj nam tukaj hoče povedati. A to, da zaradi tega, ker se bodo 
seje snemale, bomo dalj časa govoril ali kaj hoče, kaj hoče povedati. Jaz ne vem, jaz tega ne vidim ne in če ostali 
hočete se tako reklamirat, potem se boste. Mislim res, tukaj res ne zastopim gospoda Šprajca, mislim, res ne. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Prosim, Maj.  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz bi rekel samo tako, če moram na eni strani tehtati torej pravico do izražanja in političnega 
govora in na drugi strani podaljšanje sej in politične reklame, pol sem seveda absolutno na strani demokratičnega 
govora in političnega izražanja, tako da bi predlagal, da pač čim prej vzpostavimo pogoje, da v naslednjem letu 
lahko začnemo seje zvočno in slikovno snemati in pač upoštevati ta člen našega poslovnika in delovati tudi v 
interesu javnosti. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? V redu, potem glede na to, kar nas je Mirko opozoril, bi vseeno rekel, da bo oblikoval sklep, 
če se strinjate, da je sklep sledeč, da se v letu 2024 in naprej vzpostavi vse potrebno, da bodo seje mestnega 
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sveta tudi slikovno posnete in kot je zapisano v 3. odstavku, v roku 10 delovnih dni po seji sveta, objavljen na 
uradni spletni strani občine. Je to v redu? Hvala lepa. Prosim vašo prisotnost. Torej, glasujemo zdaj točka 5, 
javnost sej, n sicer v sklepu kot sem ga prebral, prosim, če glasujete, kdo je za, kdo je proti. Hvala lepa. 27 za, 
nihče proti. Soglasno sprejeto. Super, hvala lepa in gremo zdaj na zadnjo točko. Točka 6, vprašanja, predlogi in 
pobude članov mestnega sveta. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Bom res kratka. Malo ste me izzvali o tem snemanju. Jaz sicer nisem se tam oglasila. Bi pa 
povedala vseeno da dejansko imamo politiki zelo malo možnostim da se v javnosti pojavimo, ker ko se nekaj 
tukaj sprejme, je poročilo, ki ga pač poda župan. Ne ve se, kaj je kdo predlagal ne ve se, kaj je kdo podprl. 
Dejansko naši volivci tega ne vedo, zakaj si pravzaprav skupine v mestnem svetu prizadevamo? Mi smo imeli 
neko možnost političnega pojavljanja, občasno v Žurnalu. Dobili smo vnaprej vprašanja, na katera smo lahko 
odgovoril o neki taki temi, ki je bila aktualna. Tega že zelo dolgo ni bilo. Rečeno je bilo tudi, da se bo občasno 
pojavlja možnost, da se v Kranjskih novicah tudi pojavimo. Tega tudi že zelo dolgo ni bilo. Moram povedat, da so 
te objave kar drage, ko jih iz svetniških sredstev plačujemo. Za zelo majhne objave plačamo velike zneske in jaz 
res menim, da imamo zelo malo možnosti pojavljanja in samo dajem pobudo, da se razmisli o tem, da bi imel 
več možnosti javnosti povedat, kaj tukaj delamo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Irena. Dober predlog. Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala. No, zdaj jaz bom kar takole začela. Najprej bi se rada zahvalila za delno izčrpno poročilo in prikazano 
statistiko, ki ga je pripravila skupna občinska uprava občin Gorenjske na moje vprašanje na prejšnji seji, me veseli, 
da vozniki vedno bolj upoštevajo cestnoprometne predpise in omejitve hitrosti. Moje podvprašanje pa je, za 
kakšne namene se porabi denar iz glob v višini, napisali ste 558.020 EUR. To v končni fazi ni malo denarja, zato 
me zanima, ali je to zgolj priliv v integralni proračun, ali se del tega denarja mogoče nameni za izboljšanje 
prometne varnosti, pri tem mislim predvsem na kakšno izgradnjo pločnika, avtobusne postaje ali kaj podobnega, 
kar je po moje pomeni tudi neko prometno varnost. Zdaj bi prosila, če mi to lahko sam na kratko odgovorite, pa 
bi potem še nadaljevala, ali kar nadaljujem. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Glede na to, da ni Mirkota, v integralni proračun gre. Kar se pa pločnikov tiče, pa kolesark, pa mislim, da smo vsi 
skupaj sodelovali pri marsikaterem projektu, ki se je naredil. Kupujemo tudi nove škatle. V Hrastju smo dali prvič 
merilec odstopanja, držanja od stopanja, in rezultati so bili že v 1. mesecu, če je bilo prej zabeleženo 15 %, da 
drži nepravilno razdaljo, je potem v tistem mesecu padli to na 7 %. Vemo pa to, da je to v bistvu drugi ali tretji 
najbolj kako bi rekel za pogost povzročitelj nesreče, a ne, tako da vlagamo nazaj seveda vse te dele, gre pa v 
integralni proračun.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Zaradi tega, ker pač v tem proračunu piše, da za leto 24 ni predvidenih novih, nakup novih radarjev, a ne. Zaradi 
tega sem vprašala. Veste, v končni fazi 558 000 ni toliko manj denarja. Bi pa prosila še za vse tole, ker sprašujem, 
tudi pismene odgovore. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
V redu. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
In če grem naprej. Pri odgovoru za o financiranju medijev, to kar je že Irena zdajle tudi neki izpostavlja, MOK 
nameni med drugim za 10 izvodov kranjskih novic, izdajatelja Gorenjski glas, 48.405 EUR. Ob tem, da moramo 
svetniške skupine, vsaj naša svetniška skupina za objavo voščila ali kaj drugega, le to, še posebej, mislim še 
posebej plačati in se pri tem vprašam, a mi Gorenjskemu glasu plačujemo dvakrat?. Bi pa tukaj še, mogoče tukaj 
tudi tole zraven paše. V klipingu, ki ga dobivamo vsak dan, smo lahko videli, da 16. decembra, smo dobili kliping, 
kjer objavlja Gorenjski glas, v ediciji Jurij, to je za občino Šenčur, so objavljena svetniška vprašanja in pobude. To 
se v Kranjskih novicah še ni zgodil, jaz vsaj tega ne vem, niti da bi rekla Gorenjski glas, ki je vsak, mislim vsako 
sejo prisoten tudi njihov novinar, povzame določene stvari, določene pa ne. Vsaj jaz za sebe še nisem to zasledila, 
da bi kdaj v Gorenjskem glasu bilo kaj od mene, recimo od moje pobude, mojih vprašanj kaj napisano pa upam, 
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da je zdajle gor pa da bo tudi kaj napisal o tem. Tako da, to je naslednje vprašanje in pa še za konec. No, danes 
bom malo krajša, ko vidim, da jih še velik čaka, za konec pa še zahvala županu, ki mi je na prejšnji seji po 
vprašanjih dejal, da se veliko ukvarjam z mestno upravo pa da imam dovolj časa in čestital za tako dober nadzor 
in dobre ideje, s katerim polnim to dvorano. To pomeni, da je župan prepoznal, da imam potencial in izkušnje. 
Bi pa rada opozorila na to, da so moje pobude in vprašanja plod resnega in odgovornega dela, predvsem 
odgovornega, kot svetnice, in se zavedam, da je moja prisotnost plod zaupanja volivcev in odgovornost do 
meščank in meščanov in nenazadnje do mesta, da postane še boljše. Toliko za zdaj. Želim vam pa na koncu lepe 
vesele praznike, ponosno praznovanje dneva državnosti in pa vse dobro v letu 24 in upam, da bomo v letu 24 
lahko tudi slikovno se snemali.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Saša. Tomaž? 
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz imam pa samo dve malenkosti. No, rad bi, da pač kot občina pozovemo Komunalo Kranj, da 
bi mogoče tudi bolj v primestnih krajevnih skupnostih, kjer so zatišne lege, pristopila k posipanju, ker zadnje čase 
oziroma tele tri dni, ko se je temperatura spustila, so določene ceste zelo ledene, pa niso bile letos še nič posute. 
Ta druga stvar, ki jo pa imam pa tudi, da kot občina pozovemo gradbeno podjetje, ki gradi tole sosesko Dolnov 
tamle, da redno čisti cestišče, ker recimo danes sem se zjutraj peljal in je bila zelo, zelo, zelo umazana v bistvu 
tam skoraj do naslednjih semaforjev pri Naklem se črt pa ceste, kje je razmejitev, sploh ni videl. Tako da, to so 
tudi, kot vem, po zakonu obvezni, da pač čistijo tisto kar umažejo, tako da, če se jih lahko pozove, da naj pa se 
tega držijo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Gre za državno cesto. Sonja, prosim. 
 
SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Jaz sem pa za razliko malo daljša. Danes gre pa za tri razpise, v kateri bi postavlja nekaj vprašanj. 
Prvi razpis je izvajanje storitev digitalne platforme, Pametno mesto in skupnosti Kranj, ki je bil dan ven 
01.04.2021. Prijavljeni so bili ti T-2, Riko in Telekom ter Telemach. Pogodba je bila sklenjena 15. 06. 2022 s T-2 
za 398.821 EUR, brez DDV-ja. Sklenjen je bil aneks 2, 14.03.2023, zaradi zamika pri izvedbi rešitve, medtem ko 
še ni končana niti 1. faza, kar izhaja iz tega, da naročnik spreminja besedilo iz vzpostavitev v delno vzpostavitev. 
Ne glede na to pa je naročnik ugotovil, da bila prva faza uspešno zaključena. Kaj so rezultati tega projekta? 
Pričakujem, da se predstavijo ti rezultati pač na mestnem svetu in širši javnosti? Zakaj prva faza ni bila končana 
tako kot je bilo predvideno po razpisu in zakaj se je zmanjšal obseg del po prvi fazi? Ali bomo morali zaradi tega 
kot MOK kot naročnik zmanjšati pogodbeno vrednost ali nedokončana dela nadomestiti z drugimi? Drugi razpis. 
Javno naročilo za izvajanje storitev mestne kartice Mestni občini Kranj. Razpis je bil prvič objavljen 11.05.2021. 
Prijavila sta se dva za konkurenčni dialog, in sicer A1 Skupaj z GBKR in Porsche and Avera ter NLB. Zavrnitev obeh 
ponudnikov je bila narejena 21.06.22. Potem se je postopek nadaljeval, in sicer 22.07.22, je pozvala, Mestna 
občina Kranj, A1 in NLB k ponovni oddaji ponudbe. Ponudba je bila oddana 24.08.22, in sicer samo Nova 
ljubljanska banka. MOK je sprejela 22.11.22. Sklep, da se posel v višini 1.255.377 EUR odda Novi ljubljanski banki. 
Pogodba je bila podpisana 11.12.22 sledi pa sledeča vprašanja. V kateri fazi je projekt po pogodbi? Čas za 
implementacijo je namreč 12 mesecev od podpisa pogodbe, kar poteče. 22.12.23? Potem, ali se lahko pričakuje, 
da bodo občani Mestne občine Kranj od 23.12.23 uporabljali kartice Master card in Visa za plačevanje na 
avtobusih mestnega prometa? Kje bodo občani dobili te kartice? Potem, ali je predvideno, da bodo sedaj občani 
Kranja morali postati komitenti Nove ljubljanske banke, če bodo želeli uporabljati svojo bančno kartico na 
avtobusih v mestnem potniškem prometu? Kaj bo 23.12. vključeno v lojalnosti program v Kranju? In kako je z 
izpolnjevanjem zahtev v razpisu, projektni nalogi in implementacija le-teh? Ali bo 23. 12. vse vključeno? Če ne 
kateri, so razlogi za ne vključenost? In tretje Javno naročilo male vrednosti za izvajanje storitev: svetovanje pri 
izvedbi projekta sistem mestne kartice Mestne občine Kranj, razpis 22.06.23. Pogodba za izvajanje storitev 
svetovanja pri izvedbi projekta Sistem mestne kartice Mestne občine Kranj. Podpisano 25.07.23 z Inštitutom za 
razvoj pametnih mest in infrastrukture Ljubljana, direktor Janez Novak. Predmet "Izdelava strategije, realizacija 
projekta". Mesečno svetovanje za 12 mesecev, podizvajalci. Borut Hrobat s.p., Robert Vidmar s.p., Saša Pušnik 
s.p., v vrednosti 99.000 EUR. Zdaj me pa zanima, ali lahko Mestna občina Kranj potrdi, da sta gospod Saša Pušnik 
in gospod Borut Hrobat sodelovala oziroma sodelujeta pri projektih, in sicer: izvajanje storitev mestne kartice v 
Mestni občini Kranj v obdobju maj 21 do novembra 22, izvajanje storitev digitalne platforme pametno mesto in 
skupnosti Kranj. Javno naročilo male vrednosti za izvajanje storitev svetovanja pri izvedbi projekta sistem mestne 
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kartice Mestne občine Kranj? Ta vprašanja pa postavljam zato, ker je občina za ti dve osebi potrdila tudi 
reference. Kakšna je bila oblika sodelovanja gospoda Hrobata in gospoda Pušnika z mestno občino? Ali je to šlo 
preko naročilnice, pogodbe ali kako drugače? Na podlagi zakona o dostopu do informacij javnega značaja prosim 
za vpogled v dokument, kjer je bila določena oblika sodelovanja in vrsta aktivnosti, ki sta jih gospod Pušnik in 
gospod Hrobat izvajala. Ali se odgovorni na mestni občini ne zdi, da je to drobljenje javnega naročila sporno, 
glede na to, da iste osebe sodelujejo na projektih za isto zadevo, in to na več pogodbah, na primer svetovanje 
po eni pogodbi, ki se nanaša na isti projekt po drugi pogodbi, kjer pa ti dve osebi tudi sodelujeta? Hvala. To je 
vse. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Sonja. Bomo dali pisni odgovornost na vsa ta vprašanja. Gremo naprej. Ana prosim. 
 
ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 
Ja Hvala lepa za besedo. Jaz bom pa kratka, in sicer ponovno so se na nas obrnili občani z določeno tematiko, in 
sicer s področja mestnega pokopališča Kranj. Zdaj pa, da ne bom tukaj predolga, jaz sem na mail že poslala nekaj 
vprašanj in bi samo prosila, da se najkasneje do naslednje seje, naslednje leto torej, lahko tudi prej, če vam uspe, 
pisno podajo odgovori na vprašanja, ki sem jih posredovala, no, s konkretnimi odgovori. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Bomo. Hvala, Ana. Maj, prosim.  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Imam eno vprašanje, ker so se tudi določeni občani obrnili na nas. Namreč, kot je bilo moč 
razumeti iz ene prejšnjih sej. V glavnem, v okviru Zdravstvenega doma Kranj se ukinja par zadev, ki jih izvaja 
Golnik tle v Kranju, če sem jaz to prav si zapomnil. Ali to lahko pomeni, da se bo potem na Golniku ukinilo, se 
pravi, zdravniško, družinsko medicino, ki se izvaja za občane v okviru golniške bolnice in kaj to pomeni potem za 
občane, ali bo torej zdravstvena, družinska oskrba samo v Kranju? Tako da to bi prosil, da se pojasni. Hkrati bi pa 
v imenu svetniške skupine Gibanja Svoboda Kranj zaželel sem skupaj vesele in blagoslovljene božične praznike, 
ponosen dan samostojnosti in enotnosti in pa seveda srečno in veselo ter predvsem zdravo novo leto. Hvala 
lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Maj, bomo dali pismeno, ampak to se res dnevno spreminja, ker imamo skoz sestanke z Golnikom in 
OZG in z vsemi tako da..., ampak neaktivnost Golnika je povzročila vse to skupaj, tako da, tudi jaz sem v 
razgovorih, ker bi res želel, da v dobro naših občanov rešimo ta zaplet. Rok? 
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Ja, Hvala za besedo, ponovno. Dve zadevi imam. Zanima me, ali so strokovne službe slučajno že kaj pristopile in 
če ne, kdaj planirajo, k noveli pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin, tako kot je bilo to ali pa bom rekel 
skladno s sklepom 6. seje Statutarno pravne komisije? To je prva zadeva. Druga zadeva pa apropo Kranj, pametno 
mesto. Zanima me, kako kaj Kranj stoji glede tako imenovanih zasebnih 5G omrežij, glede na to, da se ji danes 
ravnokar zaključil javni razpis za dodelitev radijskih frekvenc v radiofrekvenčnih spektrih 2300 in 2600 
megahercev za lokalno uporabo? Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Bomo dali pisno odgovor. Igor, prosim.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Marko Čehovin. Vidim, da delaš. Sam eno stvar, ker bom na koncu te vprašal. Ja, dobil sem 
odgovor na mojo pobudo, vezano na znak na Gorenjesavski. Sicer bi bil najbolj vesel, da bi odgovor bil, da je bilo 
to že narejen, ampak ok, razumem, da še ni bilo, pa piše: znak bo nameščen višje proti križišču. Želel bi si v 
bodoče, ko bom dobil take odgovore, da bi pisal nek rok, do kdaj, če drugega ne, zato da lahko spremljamo, a je 
to realizirano. Pa zdaj z glave, če slučajno veš, do kdaj bo to narejen. Hvala.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)  
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Ja, hvala. Ja, pogledali smo si to situacijo, ni ustrezno, hvala za opozorilo. Tako kot je bilo tudi že napisan. Tudi 
jaz bi si želel, da bi bilo to že narejen, ampak jaz sem včeraj posredoval še enkrat, da se to čim prej naredi in do 
konca leta more biti to narejen. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Marko. Andreja, prosim.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala, župan. Ena nova zadeva pa par starih. V zadnjem času je precej viharja na socialnih omrežjih dvignila 
okolica Globusa oziroma mestne knjižnice. Verjetno ste mnogi na Facebooku prebrali. Nekdanja Mestna svetnica 
Natalija Polenčeva je objavlja fotografije, potem se je usul plaz kritik. Jaz sem šla pred sejo peš okrog globusa pa 
moram reči, da je res grdo, no, grdo. Ploščice odpadajo, smeti so naokrog, jaz ne vem, pojdite se sami sprehoditi 
pa boste videli. No, to pa res ni fajn izraz Kranja. Tako da me zanima, kaj bomo naredili. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
To je privatno zemljišče, a ne. In še ko je bil bivši lastnik, kot sem jaz to tudi poizvedoval, in vedno ko grem tam 
mimo, se čudim kakšna je, so postavili te cvetlične lonce zato, da ljudje tam ne parkirajo. Drugače je pa to 
zemljišče v privatni lasti. Dejansko občina nima nobene pravice posegati tja. Tudi da bi imel kakršenkoli strošek 
da urejamo privatno lastnino, ob tem boste verjetno mene najprej tukaj le držali, zato da to delamo. Žal... 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)  
Kar se tiče teh korit, a ne, so v katastru zelenih površin, koncesionar jih vzdržuje, je zasaditev primerna. Dva sta 
brez grmovja, ampak so, sem se tudi pozanimal, noter so tulipani zasajeni, ki bodo spomladi potem pognali, ne. 
Kar se pa tiče dodatnih ureditev, ne, tudi mi nismo zadovoljni, je zasebna površina in mislim, da je bilo tudi na 
tem mestnem svetu že ena pobuda. Ravno tako je zasebna površina tudi območje, kjer si želimo postavit 
nadstrešnico za avtobuse, in s tem se ukvarjamo že dve leti, ker se eden od lastnikov s tem pač ne strinja oziroma 
noče podpisati oziroma so nekateri tudi dodatne pogoje postavljali, celo za to, se moramo tako naprezati.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Ja, glejte. Jaz sem, še enkrat poudarjam, pred pol ure, eno uro nazaj sem se tam sprehodila. Ne gre za tulipane, 
gre za odpadle stopnice tam, kjer je tržiški sladoled pa pekarna potem so pa tiste odpadle stopnice naložene 
tam, ko ne vem na Zarici. Res je grdo, res je grdo in mislim, da to pravico pa imamo, da tega dotičnega lastnika 
opozorimo vsak dan, če je treba, da je grdo in da je to izkaznica Kranja in da je to kulturni spomenik, letos je leto 
arhitekta Ravnikarja. Mi se pa postavljamo s tako šaro okrog njegove stavbe. Zdaj druge zadeve no, pa 
obljubljene, obljubljeni radar na Cesti Kokrškega odreda. Občani mi sporočajo, da ga ni, čeprav je bilo je bil rok 
oktober. Potem pa naprej. Pri teniškem igrišču, tam, kjer so baloni, parkirišče za avtodome, tam je še vedno 
zaprto, je bil tudi rok oktober.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ni, ni, odprto je... 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Aja,, ker nobenega avtodoma tam ne vidim, samo avtomobili parkirajo? 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Mislim, odprto pa je. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Ne vem, tam je še zmeraj tista rdeča... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ni, sigurno ni, če se zdajle peljeva, sigurno ni... 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
No, super. Potem pa tiste potopne, kaj naj rečem, kante za smeti, po domače, ki so tam na Partizanski. Tja vozijo 
smeti vsi od A do Ž, karikiram, tudi iz Šenčurja pa iz drugih krajev, obrtniki pripeljejo cel kombi, pa zloži smeti 
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tam, slikano fotografirano, se lahko pošlje, tako da to bi jaz prosila, če lahko z direktorjem Komunale se kaj uredi 
ali ne vem, da se tam namesti kamere pa da se posname te packe. Ne vem, neka rešitev bo potrebna. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, v redu, bomo odgovorili in tudi kontaktirali direktorja Komunale. Hvala lepa, Andreja, Nataša? 
 
NATAŠA JENKOLE (mestna svetnica) 
Hvala. Na pobudo občana bi izpostavila dva predloga oziroma vprašanja, in sicer Park slovenske himne. Park 
nima vidne označbe ali napisano, da je to Park slovenske himne. Predlagamo, da Mestna občina Kranj umesti na 
ustrezno mesto, na primer pri zastavah v parku lično tablo, kjer bo zapisano vse potrebno, kar je vezano na 
slovensko himno ter na vidnem mestu umesti tudi ustrezen napis z imenom parka. Naslednja stvar je kovinska 
skulptura na rondoju pri sodišču v Kranju. Kovinska skulptura v rondoju pri sodišču v Kranju s svojo zarjavelo in 
celostno zanemarjenostjo podobo kazi urejenost tega področja mesta. Stavbo sodišča v Kranju v Kranju so 
obnovili, zarjavelo skulpturo, skoraj ob podnožju sodišča, pa področju daje zanemarjeno podobo. Predlagam, da 
Mestna občina Kranj izvede odstranitev kovinske skulpture sredi rondoja in izvede racionalno in vizualno 
ureditev tega prostora. Hvala. Prosi za pisne odgovore. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Nataša. Bomo. Branko, prosim... 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)  
Kar se tiče prvega, bomo dali tudi pisno odgovor, ampak hvala za to pobudo, ne. Tudi mi smo dobili tudi s strani 
občanov, in tudi naš predlog je bil, da že komisija, ko je izbirala ta, ta predlog, ki se ga je potem tudi realiziralo, 
je dala nekako navodilo projektantu, da majhen bolj jasno označi to. Kasneje smo se dogovoril da se postavi 
tabla. Napis je tudi že usklajen in jaz sem upal, da bo do konca leta tudi postavljen ravno na tej lokaciji, ko ste 
predlagali, pod zastavam, ne zato, da bodo obiskovalci dobil vsaj malo več informacij, zakaj je ta prostor primeren 
za Park slovenske himne in da je cela zgodba vsaj malo predstavljena, tako da Hvala še enkrat za to pobudo.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Marko. Branko, prosim. 
 
MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Hvala še enkrat za besedo. Zdajle, ko je bilo slabše vreme. Jeseni je bilo kar precej pripomb s strani starejših ljudi, 
ki morajo hoditi temle do zdravstvenega doma in imajo potem težave s parkiranjem, tisto parkirišče bi bilo res 
treba malo boljše urediti, da ni luž, da ni blata, da imajo potem ljudje normalen dohod do same bolnice oziroma 
do zdravstvenega doma in da se pri tem še dodatno kaj ne zamaže in tako naprej, tako da tam bi bilo res treba 
nekak to urediti. Jaz bi pa še zraven predlagal, da bi še nekaj preučil. Glejte, dobesedno ne mine dan, da ne bi 
kdo na internet napisal, da je res čudna družba, v kateri je treba plačati za parkirnino za to, da greš v zdravstveni 
dom za zdravje, ko greš pa v štacuno, je pa vse zastonj ne. In eno računalniško povezavo z zdravstvenim domom 
bi se enostavno dalo to naredit, da bi tisti, ki gre res v zdravstveni dom pa tam parkira, imel za zares brezplačno 
pač parkiranje, tudi če se zadrži, saj veste, danes so včasih pri nekaterih posegih dokaj dolge stvari za čakati in 
da je pa za ostale seveda pa plačljivo, na ta način bi se lahko dve muhi na en mah rešil pa zelo dobro za ljudi. 
Toliko glede tega. Dovolite pa čisto za konec samo še, da vam zaželim lep, miren in blagoslovljen Božič pa iskreno 
čestitam za dan samostojnosti in enotnosti, 26. december, in seveda zaželim sreče, zdravja, veselja in uspeha v 
novem letu 2024. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Branko. Eno uro imajo vsi zastonj in jaz kadarkoli grem k zdravniku, nikoli še nisem plačal, tudi uro in 
15 drži zadeva. Če bi to naredil potem bi seveda imel tisto možnost vsi zaposleni v zdravstvenem domu in verjemi 
mi, da bi bilo parkirišče zasedeno z njimi, ker bi pač sami sebe noter vtipkali in potem ljudje ne bi mogli parkirat. 
Ampak zelo, zelo redkokdaj, jaz mislim, da kdo porabi več kot uro 15 pri zdravniku, no. Naslednja, naslednja stvar 
ima v tem mislim da evro ali koliko je plačilo na naslednje ure, 1,10 evra. Bomo pa vseeno dali, da vam 
obrazložimo zadevo. Hvala lepa za čestitke vsem. Irena, prosim.  
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Jaz bi rada samo odgovorila Andreji Valič Zver. Ker smo prejšnji teden na revizijski komisiji nadzornega sveta 
Komunale Kranj obravnavali to problematiko, da mnogi nosijo smeti, predvsem pravne osebe na zbirne otoke, 
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pravzaprav tudi pred kakšne trgovine, ta Tušev kontejner je zelo izpostavljen, a ne. Lahko samo to povemo, da v 
času, ko so bila gostišča zaprta, ko ni bilo nič točenja alkohola v gostiščih, so bili otoki s steklom praktično prazni. 
To pomeni, resnično imamo problem. Da pravne osebe ne poskrbijo za odvoz svojih smeti in jih tako kot kukavice 
podtikajo drugod. Potem smo se pogovarjali o tem, kako bi to pravzaprav sploh lahko rešili. Vsaka pravna oseba, 
ko se registrira na območju Komunale Kranj, bi pravzaprav morala avtomatsko prejet celotno položnico za vse 
storitve Komunale Kranj in bi se potem morala sama z dokazili dokazati, da določenih stvari ne potrebuje. Da pa 
bi ta avtomatizem bil uveden, bi pa morali biti spremenjeni prav vsi odloki vsake občine, ki je vključena v 
Komunalo Kranj. To pomeni: ni to tako hitra rešitev. Samo povem pa, da o tem se pogovarjamo, kako bi to rešili. 
Ja, vsem voščim seveda blagoslovljen Božič. Vse dobro v novem letu. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Ja, če bi direktorja poslušal, bi vse otoke ukinili. To je pa ta rešitev. V redu, če ni več, tamle zunaj nas 
čaka sprejem, vzemite si vsaj pol ure časa, no, da se malo miru pogovorimo, zaželimo lepe praznike. Jaz tudi 
vsem čestitam oziroma želim vse dobro. Predvsem da v miru preživite praznike v družinskem krogu. Pridite kaj v 
Kranj, veliko se bo dogajalo, tako da se še tam srečamo. Predvsem pa vam zaželim zdravja v prihodnjem letu. To 
bomo mislim da vsi potrebovali. Hvala za vaše sodelovanje. Veliko smo naredili in tako kot je bilo rečeno, 
verjamem, da bomo še več naredili v prihodnjih letih. Vse dobro vsem skupaj pa res tamle odzunaj se zdajle 
dobimo. Naslednja seja kot je bilo rečeno, 14. februar 2024. To je pa to za danes, srečno.  
 
 

Seja je bila  zaključena ob 17.40. 

 

 

Za zapisnik: 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 

 

 

 

 


